
 

 1 

Referat  

Skoleutvalget ved Kjelle videregående skole 

Møtested: Blårommet 
Dato: 11.12.2023 
Tid:  13.00-14.00 

Referent: Karina Hoff 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 

Sara Angelica Bjerke Leder 
 

Heste- og dyrefag 

Tommy Enger Nestleder Assisterende rektor 
Stein Pettersen Representant fra ledelse Rektor  
Randi Ransberg Medarbeiderrepresentant Faglærer/skolebibliotek 
Tony Elias Schau Elevrepresentant Restaurant og matfag 
Leon Aslanovnitsj Gamajev Elevrepresentant Landbruk 

Karina Hoff sekretær elevrådskontakt 
   
   
   
   

Ikke til stede: Leander Lunde, Michelle Denise Kjellstad 

Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: U. off.  
12-2023 Formål med skoleutvalg og valg av leder, nestleder og sekretær  

13-2023 Gratis skolemat  
14-2023 Erfaringer fra innføring av hulltimer skoleåret 2023-24  
15-2023 Status Røreprosjekt  
16-2023 Prosjekt «Vurdering uten karakter i orden og atferd  
17-2023 Signert hovedavtale for mer elevmedvirkning  
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Skoleutvalgets behandling av sakene: 
Sak 12-2023 Formål med skoleutvalg og valg av leder, nestleder og sekretær 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Hva ble bestemt: 
Leder: Sara Bjerke 
Nestleder: Tommy Enger 
Sekretær: Karina Hoff 
Kommentarer:  
Skriv her 
 

Sak 13-2023 Gratis skolemat  
Hva kom fram i diskusjonen: 
Orientering om Viken fylkeskommune sin satsing av bærekraftige kantiner og gratis skolemat, og 
skolens prosjektperiode. 
 
Ordningen vil antageligvis ikke fortsette i Akershus. 
 
Innspill på å øke fokuset på dette med å forhindre matsvinn, samt markedsføre mer for gratis frukt og 
grønt som tilbys i kantina.  
 
Hva ble bestemt: 
Skoleutvalget tar saken til orientering 
 

Sak 14-2023 Erfaringer fra innføring av hulltimer skoleåret 2023-24 
Hva kom fram i diskusjonen:  

- Tilbakemelding fra elevrepresentantene er at hulltimene fungerer fint.  
- Problem med at bussen ikke kommer tidsnok og elever kommer for seint til skolestart.  
- Kommunen skal ha et møte med busselskapene for å se på dette.  
- Fra medarbeiderperspektivet så gir hulltimer bedre tid til samarbeid.  

Hva ble bestemt: 
Skoleutvalget tar saken til orientering. 
 
 

Sak 15-2023 Status Røreprosjekt 
Hva kom fram i diskusjonen: 

- Både søvn og energidrikk kan være relevante tema 
- Skolen selger ikke energidrikk, sukkerholdige drikker 
- Klasser kan komme med ønske om å få besøk fra helsesykepleier 
- Benytte seg av Røre-pauser i de øktene man har mye stillesitting 

Hva ble bestemt: 
Skoleutvalget tar saken til orientering. 
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Kommentarer:  
Skriv her 

 
Sak 16-2022 Prosjekt Vurdering uten karakter i orden og atferd 
Hva kom fram i diskusjonen: 
 
Hva ble bestemt: 
. Skoleutvalget tar saken til orientering. 
 
Sak 17-2023 Signert hovedavtale former elevmedvirkning 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Hva ble bestemt: 
Skoleutvalget tar saken til orientering.  
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